
Cumhurbaşkanı  Erdoğan’ın
katıldığı TOBB Ekonomi Şurası
video  konferansla
gerçekleştirildi

thi – Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği  (TOBB)  tarafından
düzenlenen  Türkiye  Ekonomi
Şurası,  Cumhurbaşkanı  Recep
Tayyip  Erdoğan  ve  bakanların
katılımıyla  gerçekleştirildi.

Ekonomi  Şurasına  Trabzon  Ticaret  ve  Sanayi  Odası  (TTSO)
Başkanı M. Suat Hacısalihoğlu da video konferansla katılım
sağladı.  Toplantıda  sektörlerden  gelen  talepler  ve  çözüm
önerileri Cumhurbaşkanı Erdoğan ve bakanlara iletildi.

TOBB  Başkanı  M.  Rifat  Hisarcıklıoğlu’nun  ev  sahipliğindeki
Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine ve Maliye Bakanı
Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret
Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri
Ersoy, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu’nun katılımıyla TOBB İkiz
Kuleler  Konferans  Salonu’ndan  video  konferans  aracılığıyla
gerçekleştirildi.

TOBB  Başkanı  M.  Rifat  Hisarcıklıoğlu  konuşmasında,  Ekonomi
Şuralarını 2003 yılında Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın talimatı ile
başlattıklarını  hatırlatarak,  “O  zamandan  bu  yana  hep
yanımızda oldunuz. Bu salonda çok hayırlı müjdeler verdiniz.
Biliyorsunuz, bu sene pandemi nedeniyle genel kurul yapamadık.
Ama  sağolun,  sorunlarımızı  dinlemek,  çözüm  yolları  üzerine
istişare etmek üzere, Türk iş dünyasının kalbine hoş geldiniz”
dedi.
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Şurayı 81 il ve 160 ilçeden, bölgelerinin kanaat önderleri
olan, Oda ve Borsa Başkanları, TOBB Delegeleri, Kadın ve Genç
girişimciler ile Genel Sekreterler olmak üzere yaklaşık 3 bin
kişinin izlediğini söyleyen Hisarcıklıoğlu, “Pandemi sürecinde
hepsi  yoğun  bir  mesai  harcadılar.  İllerin  ve  ilçelerin
sorunlarını çıkardılar, öneriler hazırladılar. Yerelde hangi
ekonomik sıkıntılar yaşanıyorsa, hepsini tespit ettiler. Gece
yarılarına kadar üyeleriyle istişare ettiler. Talepleri bize
aktardılar.  Biz  de,  acil  yapılması  gerekenleri,  saat  kaç
olursa olsun Bakanlarımıza ilettik. Tabandan tavana müthiş bir
çalışma  ortaya  koyduk.  Camiamızla  gurur  duyuyorum.  Hepsine
ayrı ayrı teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.

“DİLE  GETİRDİĞİMİZ  BİRÇOK  ÖNERİ  LİDERLİĞİNİZLE  HAYATA
GEÇİRİLDİ”

Hisarcıklıoğlu, Şura için tüm sorunları ve önerileri bir araya
getirdiklerini, il bazında ve ayrıca bakanlıklara göre tasnif
ettiklerini söyledi.

“Sizin aramızda olmanız, hem bürokrasinin çarklarını işletmek,
hem  de  sürdürdüğümüz  mücadelede  yalnız  olmadığımızı  görmek
açısından, bizim için çok değerli” diyen Hisarcıklıoğlu, “Dile
getirdiğimiz  pek  çok  önerinin,  sizin  liderliğinizde  hayata
geçtiğini gördük. Bugün gündeme getireceğimiz konularda da,
geçmişte olduğu gibi, çözüm getireceğinize inanıyoruz” dedi.

Bununla  ilgili  pek  çok  örneği  birkaç  ayda  yaşadıklarını
anımsatan Hisarcıklıoğlu, “Kısa çalışma ödeneği başta olmak
üzere,  firmalarımızın  üzerindeki  istihdam  yüklerini
azalttınız.  İç  Piyasaya  destek  için,  vergi  indirimleri
gerçekleştirdiniz. Kredi Garanti Fonu’nun kefalet kapasitesini
2  katına  çıkardınız.  Kamu  bankaları  vasıtasıyla
işletmelerimize düşük maliyetli kredi imkanı sundunuz. Yine bu
vesileyle, Sayın Bakanlarımıza da tüm bu icraatlar için ayrıca
teşekkür  ediyorum.  Sağolsunlar,  ne  zaman  arasak,  hep
görevlerinin başındalar. Gece yarısı bile çalışıyor, ihtiyaç
duyduğumuz her an yanımızda oluyor, sorunlarımızı çözüyorlar.



Bu vesileyle size ve şahsınızda tüm bakanlarımıza, emek ve
gayretlerinizden dolayı, camiam adına ve Türk özel sektörü
adına, en içten teşekkürlerimizi sunuyorum” şeklinde konuştu.

ERDOĞAN: KALKINMA VE DEMOKRASİ YOLCULUĞUNDA 365 ODA VE BORSA
LOKOMOTİF OLDU

Cumhurbaşkanı  Recep  Tayyip  Erdoğan,  video  konferans
aracılığıyla  da  olsa  katılımcılarla  bir  araya  gelmekten
duyduğu memnuniyeti ifade etti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu sene koronavirüs salgını sebebiyle
her konuda olduğu gibi iş dünyasıyla hasbihallerinde de farklı
bir  dönem  geçirdiklerini  belirterek,  Türkiye  Odalar  ve
Borsalar Birliği’nin bu yılki genel kurulunun ertelendiğini
hatırlattı. Ekonominin kalbinde faaliyet gösteren oda ve borsa
temsilcilerinin 81 il ve 160 ilçede iş dünyasının nabzını en
güzel  şekilde  yansıttıklarına  inandığını  ifade  eden
Cumhurbaşkanı  Erdoğan,  sözlerini  şöyle  sürdürdü:

“Bu arada özellikle yüksek faiz sebebiyle üretimin, ticaretin,
ihracatın,  istihdamın  temsilcileri  olan  sizler  sahada
yaşananların tercümanı olarak karar vericilere yol gösteriyor,
ışık  tutuyorsunuz.  Zira  yüksek  faizin  nelere  mal  olduğu
ortada. Yüksek faizle bizler gerçek anlamda yatırım yapabilir
miyiz? Sizler bu işin içindesiniz. İstihdam üretebilir miyiz?
Mümkün değil. Peki üretim yapabilir miyiz? O da mümkün değil.
Peki  ihracata  yönelik  ciddi  adımlar  atabilir  miyiz?  O  da
mümkün  değil.  Öyleyse  bizim  bu  noktada  çok  daha  dikkatli
olmamız  lazım  ve  yüksek  faize  yatırımcımızı  ezdirmememiz
gerekiyor.  Bunun  için  ekonomiyle  ilgili  her  konuda  iş
dünyamızla  ve  onların  temsilcileri  olan  sizlerle  istişare
etmeye  özel  önem  veriyoruz.  Aldığımız  tüm  kararlarda,
attığımız tüm adımlarda sizlerle birlikte oluşturduğumuz ortak
akıldan  faydalanıyoruz.  Sektörlerimizin  ve  şehirlerimizin
sorunlarını,  taleplerini,  beklentilerini  sizlerle  birlikte
konuşuyor,  tartışıyor  ve  birlikte  çözüm  yolları
geliştiriyoruz.”



Türkiye’nin son 18 yıldır büyük mesafe kat ettiği demokrasi ve
kalkınma yolculuğunda 365 oda ve borsanın lokomotif vazifesi
gördüğünü  vurgulayan  Erdoğan,  “Her  oda  ve  borsamız  kendi
üyelerine  çağın  gerektirdiği  en  ileri  hizmetleri  vermenin
yanında Türk ekonomisine de çok önemli katkılarda bulundu. Ben
birçok sanayici, birçok iş adamlarımızla oturup konuştuğumuzda
hepsi nasıl battığını, nasıl bittiğini anlatırken hep bana
şunu  söylerlerdi,  neydi  o?  ‘Beni  faiz  batırdı,  beni  faiz
bitirdi, şu kadar faiz ödedim, şu kadar faiz ödüyorum’ bunu
söyleyen insanlara zulmetmek var mıdır. İnşallah biz bunları
da  tersine  çevireceğiz,  bundan  sonra  da  sizlerin  azmi,
çalışkanlığı,  dirayeti  ve  kabiliyetiyle  önümüze  çıkartılan
engelleri  birer  birer  aşarak  hedeflerimize  doğru  yürümeye
devam edeceğiz.” değerlendirmesinde bulundu.

Yüksek faizden arındırılmış, istihdamdan finansmana, özellikle
nakit akışından teşviklere kadar ihtiyaç duyulan çok sayıda
destek paketini hayata geçirdiklerini belirten Erdoğan, bugüne
kadar uygulanmış en büyük kredi paketleri, Kredi Garanti Fonu
kefaletleri  ve  istihdam  teşviklerinin  de  bu  dönemde
başlatıldığını  dile  getirdi.

Salgından olumsuz etkilenen onlarca sektörde vergi ve primleri
6  ay  ertelediklerini  anlatan  Erdoğan,  birikmiş  kamu
alacaklarına uzun vadeli yapılandırma getirdiklerini, bununla
ilgili kanunun da Mecliste kabul edildiğini anımsattı.

“GÜÇLÜ  ŞEKİLDE  ÜRETİME,  YATIRIMA,  İHRACATA,  İSTİHDAMA
ODAKLANMAMIZ  GEREKİYOR”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Şimdi önümüzde yeni bir dönem var.
Artık çok daha güçlü bir şekilde üretime, yatırıma, istihdama
ve ihracata odaklanmamız gerekiyor. El birliğiyle bu sıkıntılı
dönemi de tıpkı öncekiler gibi geride bırakıp inşallah büyük
ve  güçlü  Türkiye  hedefine  ulaşacağız.  Sizlerden
müteşebbisimizin, üreticimizin yanında bir Cumhurbaşkanına ve
yönetime  sahip  olduğunuzu  asla  unutmadan  gayretinizi
artırmanızı,  azminizi  güçlendirmenizi  istiyorum.”  diye



konuştu.


